

## 第四届“曾士生杯”图形象棋个人公开赛章程

1. 本章程以中、英文公布。两份文件有差异，应以中文为准。
2. 宗旨：
  - 2.1. 促进象棋活动，提倡传统文化
  - 2.2. 增进棋友感情
  - 2.3. 推广棋艺活动
3. 主办机构：新加坡象棋总会与新加坡同安会馆
4. 名誉赞助人：曾士生先生
5. 赞助机构：新加坡中国白酒有限公司
6. 比赛日期：2024年8月3日，9am-6pm。比赛员需要在以下时间报到。

组别	公开组	U16组	U12组
报到时间	8:30 am		12:30 pm

7. 比赛地点：新加坡同安会馆礼堂 141 Cecil Street, #09-00 Tung Ann Association Building, Singapore 069541。

8. 参赛资格及报名费：

组别	公开组		U16组	U12组
年龄	不限制		2008年及之后出生者	2012年及之后出生者
名额限制	40		30	30
报名费	象总会员	非会员	\$5	\$5
	\$10	\$20		

- 不分国籍、种族、性别。

9. **报名日期:** 由即日起至2024年7月27日下午5点, 逾期概不受理。各组报名人数达到上限, 即停止接受报名。

10. **报名手续:**

有意参赛者依下列网址或扫描二维码上网填妥报名表格, 通过下列任何一种方式缴交报名费后, 上载证明图片后提交报名表格:

报名表格链接及二维码:

[https://docs.google.com/forms/d/e/1FAIpQLSd-XavGJkl1VpjgtUdzVGvamQQ3XFY5HN7UtWUFFxCoGAjhQQ/viewform?usp=sf\\_link](https://docs.google.com/forms/d/e/1FAIpQLSd-XavGJkl1VpjgtUdzVGvamQQ3XFY5HN7UtWUFFxCoGAjhQQ/viewform?usp=sf_link)



- **电子转账 (Scan To Pay):** 报名者通过 Scan To Pay 缴付报名费, 将转账证明截图后上载至报名表格作为付款证明。转账时, 请在 Reference 一栏中填写您的英文姓名, 以方便查询。(注: 若报名者本人没有网络银行账户, 可以请别人代付, 但仍需要上载截图证明)



- **支票:** 支票抬头请注明“Singapore Xiangqi General Association” 报名者开支票后, 以照片作为证明上载到报名表格。支票请邮寄或交到新加坡象棋总会 (51 Bishan St 13 #01-01, Singapore 579799)
- **现金:** 报名者在象总会所开放时间, 亲自到象总会所缴付报名费, 以收据的照片作为证明上载到报名表格。

### 11. 比赛制度：

- 11.1. 比赛采用积分编排一局制，轮数为七轮。
- 11.2. 比赛将采用**图形棋子**。
- 11.3. 对局记录：无需记录。
- 11.4. 对局时限：超时者判负。

组别	公开组	U16 组	U12 组
对局时限	加秒制 15m + 5s/每步	加秒制 15m + 5s/每步	包干制 15m

### 12. 比赛规则：采用世界象棋联合会的《世界象棋规例》。

### 13. 赛员纪律

- 13.1. 比赛员应重视体育精神，依赛程完成每一轮比赛。凡弃权两次者，参赛资格即被取消。
- 13.2. 比赛员衣着应整洁得体，穿背心，短裤或拖鞋者不准入赛场。
- 13.3. 赛场严禁吸烟；严禁使用电子仪器。

### 14. 奖励办法：

- 14.1. 公开组的 1964 年及之前出生者有资格赢乐龄奖【优异奖】。
- 14.2. 每个组的非华裔者有资格赢非华裔奖【优异奖】。
- 14.3. 每个组的女子有资格赢女子奖【优异奖】。
- 14.4. 比赛员能赢多过一个奖。
- 14.5. 【优异奖】将根据参与人数确定。
- 14.6. 【优异奖】该组参赛人数低于 3 人，则取消奖项。

名次	公开组	U16 组	U12 组
冠军	\$800+ 奖杯	\$200+ 奖杯	\$150+ 奖牌
亚军	\$500+ 奖杯	\$150+ 奖杯	\$100+ 奖牌
季军	\$300+ 奖杯	\$100+ 奖杯	\$50+ 奖牌
殿军	\$200+ 奖杯	\$50+ 奖杯	奖牌
第五名	\$100+ 奖杯	奖牌	奖牌
第六名	\$100+ 奖杯	奖牌	奖牌
第七名	\$50+ 奖杯	奖牌	奖牌
第八名	\$50+ 奖杯	奖牌	奖牌
<b>【优异奖】乐龄奖</b>	\$100 + 奖牌		
<b>【优异奖】非华裔奖</b>	\$100 + 奖牌	\$100 + 奖牌	\$100 + 奖牌
<b>【优异奖】女子奖</b>	\$100 + 奖牌	\$100 + 奖牌	\$100 + 奖牌

15. 颁奖礼：2024 年 8 月 3 日，比赛成绩出炉后在新加坡同安会馆礼堂举行。

16. 修改权力：本章程如有未尽善处，棋赛委员有权随时加以修改，不另行通知。

# 4<sup>th</sup> “Chan Soo Sen Cup” Graphic Xiangqi Tournament Competition Rules and Regulations

- 1) This “Rules and Regulations” is published both in Chinese and English. Should there be any discrepancy in the two documents, the Chinese version should have precedence.
- 2) Aim:
  - a. To stimulate the growth of traditional culture,
  - b. to foster camaraderie and
  - c. to promote xiangqi events
- 3) Organizer: Singapore Xiangqi General Association (SIXGA) and Singapore Tung Ann Association.
- 4) Honorary Sponsor: Mr Chan Soo Sen
- 5) Sponsoring Organization: Singapore Chinese Baijiu Pte Ltd.
- 6) Date & Time: 3 August 2024, 9am-6pm. Please refer to table below for reporting time.

Categories	Open	Under - 16	Under - 12
Reporting Time	8:30 am		12:30 pm

- 7) Venue: Singapore Tung Ann Association, Auditorium. 141 Cecil Street, #09-00 Tung Ann Association Building, Singapore 069541.

- 8) Eligibility of Participants:

Categories	Open		Under - 16	Under - 12
Age	Open to All		Born in or after 2008	Born in or after 2012
	SIXGA Member	Non-SIXGA Member		
Quota (Limit)	40		30	30
Entry Fees	\$10	\$20	\$5	\$5

- No restriction to citizenship, race or gender.

9) Registration Date: Registration is open till 27 July 2024, 5pm. Registration is limited to Quota set for each group.

#### 10) Registration Procedure:

Participants who are interested in entering the competition should complete the registration form online via the following website or by scanning the QR code. After paying the registration fee through any of the following methods and uploading proof of payment, submit the registration form:

Registration Form Link and QR Code:

[https://docs.google.com/forms/d/e/1FAIpQLSd-XavGJkI1VpjgtUdzVGvamQQ3XFY5HN7UtWUFFxCoGAjhQQ/viewform?usp=sf\\_link](https://docs.google.com/forms/d/e/1FAIpQLSd-XavGJkI1VpjgtUdzVGvamQQ3XFY5HN7UtWUFFxCoGAjhQQ/viewform?usp=sf_link)



- Electronic Transfer (Scan To Pay): Participants can pay the registration fee via Scan To Pay, then upload a screenshot of the transfer proof to the registration form as proof of payment. Please fill in your English name in the Reference field during the transfer for easy verification. (Note: If the participant does not have an online banking account, they can ask someone else to pay on their behalf, but a screenshot proof still needs to be uploaded.)



- Cheque: Please make the cheque payable to "Singapore Xiangqi General Association". After writing the cheque, the participant should upload a photo of the cheque to the registration form as proof. The cheque should be mailed or delivered to the Singapore Xiangqi General Association (51 Bishan St 13 #01-01, Singapore 579799).

- Cash: Participants can pay the registration fee and deposit in person at the Singapore Xiangqi General Association during its opening hours. Upload a photo of the receipt to the registration form as proof of payment.

#### 11) Tournament Format:

- 7 Rounds Swiss System.
- Will be using [Graphic Xiangqi Sets](#) throughout this Tournament.
- Not required to record chess moves.

- Time Control: Players who exceed allocated time loses.

Sections	Open	Under - 16	Under - 12
<b>Time Control</b>	Each player has 15m + 5s Increment with each move		Each Player has 15 Minutes

12) Rules: This Tournament shall be governed by World Xiangqi Federation Rules of Xiangqi.

13) Regulations:

- Competitors to uphold fair play and good sportsmanship by completing every single game. Failure to turn up for 2 games will result in withdrawal from Tournament.
- Competitors should be well dressed. Players wearing singlets, shorts or slippers will be denied entry.
- Strictly no smoking, no usage of electronic devices.

14) Prizes:

• Special Prizes:

- Senior: Players born in 1964 or before playing in Open Category.
- Non-Chinese: Non-Chinese playing in any category.
- Female: Females playing in any category.
- A competitor can receive more than one prize.
- Number of Special Prizes will be based on Total number of players in each category. If there are less than 3 eligible players in a section, respective special prize will be cancelled.

Prizes	Open	Under - 16	Under - 12
1st	\$800+Trophy	\$200+Trophy	\$150+Medal
2nd	\$500+Trophy	\$150+Trophy	\$100+Medal
3rd	\$300+Trophy	\$100+Trophy	\$50+Medal
4th	\$200+Trophy	\$50+Trophy	Medal
5th	\$100+Trophy	Medal	Medal
6th	\$100+Trophy	Medal	Medal
7th	\$50+Trophy	Medal	Medal
8th	\$50+Trophy	Medal	Medal
Senior	\$100+Medal	-	-
Non-Chinese	\$100+Medal	\$100+Medal	\$100+Medal
Female	\$100+Medal	\$100+Medal	\$100+Medal

- 15) Prize Giving Ceremony: 3 August 2024, at **Tung Ann Association Auditorium** after announcement of final results.
  
- 16) The Organizer reserves the right to amend the Rules & Regulations without giving prior notification or any reasons thereof.